
Borgemarka	Hytteforening	
	
Styremøte	nr.	1	(konstituerende	møte)	–	04.10.2019	
	
Tilstede:	Olav	Gjærevold,	Odd	Arve	Jensen,	Guro	Andresen,	Bente	Molin	
Kongsgård.	
Forfall:	Ole	Konrad	Haug,	Roar	Finstad	
Ref.:	Bente	
	
	
	
	
2019	 Sak	 Ansvarlig	

1	 Konstituering	av	styret	(Hvem	gjør	hva)	
• Leder,	nestleder,	kasserer,	sekretær	er	allerede	

definert.	Se	Årsmøteprotokoll.		
• Arrangement/Velferd		

													Primært	innebærer	dette	å	ferdigstille	badekulpen		
													vår/sommer	2020	samt	å	ta	hovedansvar	for	høstens	
												”kjentmannstur”.		Se	for	øvrig	under	planer.	

• Løyper	og	stier.		
• Kommunikasjon	
• Styremedlem	

	

	
	
	
Odd	Arve	
	
	
	
Bente	
Guro	
Ole	Konrad	

2	 Gjennomgang	av	protokoll	og	aksjoner	fra	Årsmøtet	
• Nytt	navn	på	Hytteforeningen,	nye	vedtekter.	Alt	

formelt	rundt	dette.	(	Navneendring	til	Brønnøysund	
og	bank.	Oppdaterte	vedtekter	sendes	Brønnøysund.		
Disse	er	å	finne	på	hjemmesiden.	
Personalia	fra	nye	styremedlemmer	sendes	Roar.	

• Hjemmeside,	kjøpe	nytt	domene	og	drifte	
hjemmesiden	(	Borgemarka-hytteforening.no)	

• Facebooksiden	er	oppdatert	med	nytt	navn,	
Borgemarka	Hytteforening	

• Lagring	av	dokumenter	bringes	opp	som	tema.	
Temaet	følges	opp	

• Budsjett	er	korrigert,	men	vedlegg	mangler	på	mail.	
Sendes	styret.	
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Olav	
	
Roar	

3	 Gjennomgang	av	referat	fra	felles	styremøte	med	
Steinset	og	Øktern	Hytteforening	(våre	aksjoner)	

• Møte	vedrørende	ønske	om	å	få	nedtegnet	lokale	
navn	på	kartet	over	vårt	hytteområde	John	Bergerud	
har	sagt	seg	villig	til	å	bidra	i	denne	sammenheng.	
Ole	Konrad	er	også	kjentmann	.	Han	tar	ansvar	for	å	
gjøre	avtale	om	tidspunkt	og	sted	i	samarbeid	med	
John	Bergerud.	Styret	deltar.	
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• Merking	av	stier	i	områder	som	er	aktuelle	for	
begge	hytteforeninger.	
Felles	møte	med	Steinset	og	Øktern	hytteforening	for	
å	se	på	prioritering	og	behov.		Vi	avventer.	Jan	Aksel	
tar	ansvar	for	å	innkalle	til	felles	møte.	
Usikkerhet	vedr.	hvilke	farge	som	skal	benyttes	når	
det	merkes.	Undersøke	dette.	

• Bidrag	/innbetaling	til	Løypelaget.	Forslag	om	at	
anbefalt	sum	økes	fra	kr.	500,-	til	kr.	600,-.	
Videreformidle		dette	til	leder	av	Løypelaget.	

• Borgegrend	Hytteforening	og	Steinset	og	Øktern	
Hytteforening	lager	et	felles	informasjonsskriv	som	
sendes	alle	hytteeiere	i	området.	Informasjon	vedr.	
hva	som	blir	bestemt	når	ny	fordelingsnøkkel	vedtas.	
Intensjonen	er	å	informere	og	oppfordre	til	at	en	
større	andel	av	hytteeierne	ser	verdien	i	at	vi	har	
gode	skiløyper	i	vårt	område	og	at	vi	i	større	grad	
bidrar	økonomisk	til	å	opprettholde	dette.	
Vi	vil	også	oppfordre	Nore	og	Uvdal	kommune	via	
sine	utvalg	og	komiteer	til	å	bedre	den	generelle	
informasjon	og	kommunikasjon	med	oss	hytteeiere	
/fritidsinnbyggere.			
Vår	representant	i	Hytteforbundet	Øystein	Sørbø	
kaller	inn	til	møte	med	hytteforeningene	i	etterkant	
av	møtet	i	kommunen.	
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4		 Planer	for	kommende	år	
• Turer/	arrangementer.	Ole	Konrad	foreslo	

omvisning	i		Nore	Kraft	2	som	”kjentmannstur”	neste	
høst.	

• Løyper	og	stier.		
-	Sti	fra	Elvestrand	til	Øvre	Bjorsjø	ryddes	og	merkes	

														-Rydde	og	merke	”Stenersenløypa”.	Vårprosjekt	hvor	
														vi	ønsker	å	aktivisere	hytteeiere	fra	området		
													”innover”	
														-	Ferdigstille	”badekulpen”	med	graving,	felling	av	

	trær	og	snekring	av	bord	og	benker.	Dugnad	
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5		 Møteplan	for	styremøter	2020	
• Styremøte	25.	Januar	
• Styremøte	m	planlegging	av	dugnader	–	stier,	

kulp,	kjentmannstur,	årsberetning,	Årsmøte	–	
tema	13.	Mai	på	Kongsberg	

• Planlegge	Årsmøte	22.	August	
• Årsmøte	5.	September	2020	

Klokkeslett	for	møtene	avtales	ved	innkalling.	
Tidsramme	ønskelig	1	½	time,	men	dette	er	avhengig	
av	saksmengde.	

	

6		 Eventuelt	 	
	


